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Abstract (en)
Return system for a starter pinion actuator for an internal combustion engine including, in particular, a drive shaft (34) on which can slide a starter
pinion (10) secured by a cap (26) to a free wheel (18) and to a driving bush (24), including a washer (38) having, at its internal periphery, a plurality
of elastically deformable claws (44) interacting by clipping with a groove (46) formed at the external periphery of one end (48) of the driving bush
(24). <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif pour le rappel d'un lanceur de démarreur pour moteur à combustion interne comportant notamment un arbre moteur (34) sur lequel peut
coulisser un pignon lanceur (10) solidaire par un capot (26) d'une roue libre (18) et d'une douille d'entraînement (24), comportant une rondelle (38)
présentant à sa périphérie interne une pluralité de griffes (44) déformables élastiquement coopérant par encliquetage avec une gorge (46) ménagée
à la périphérie extérieure d'une extrémité (48) de la douille d'entraînement (24). <IMAGE>
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